

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Allan J. MacEachen, announced today that he has accepted the invitation from the United States Secretary of State, Dr. Henry Kissinger, to visit Washington on August 17 and 18. Dr. Kissinger will host a dinner for Mr. MacEachen at the State Department on August 17. There will be discussions in the morning of August 18 followed by a working lunch hosted by Mr. MacEachen.

The visit is another of the periodic informal meetings which have been held by Mr. MacEachen and Dr. Kissinger. It is expected that the discussions will permit an exchange of views on a wide range of bilateral and international subjects of mutual interest.

\* \* \*

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Allan J. MacEachen, a annoncé aujourd'hui qu'il a accepté l'invitation du secrétaire d'Etat américain, M. Henry Kissinger, à visiter Washington les 17 et 18 août prochains. M. Kissinger donnera un dîner en l'honneur de M. MacEachen au département d'Etat le 17 août. L'avant-midi du 18 août sera consacré à des entretiens suivis d'un déjeuner d'affaires offert par M. MacEachen.

La visite s'inscrit dans le cadre de rencontres à caractère non officiel qui réunissent périodiquement M. MacEachen et M. Kissinger. Au cours de leurs entretiens, les deux hommes d'Etat échangeront des vues sur un vaste éventail de questions bilatérales et internationales d'intérêt commun.